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Skrivelse om öppna förskolan i Årsta 

Svar på skrivelse från (SD) 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.  

Sammanfattning 
Förvaltningen har tagit emot en skrivelse om öppna förskolan i 
Årsta från Emelie Wassermann (SD). I skrivelsen ställer skribenten 
tre frågor till förvaltningen om öppna förskolans lokal och den 
bristfälliga ventilationen som påverkar verksamheten.  

Förvaltningen redogör för nuvarande lägesbild för öppna förskolan i 
Årsta utifrån inkomna frågor. Förvaltningen har dialog med 
fastighetskontoret och inväntar ett kostnadsförslag och svar på 
bygglovsansökan innan förvaltningen kan gå vidare med olika 
lösningar för öppna förskolans verksamhet.  

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.  

Bakgrund 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning har tagit emot en 
skrivelse från Emelie Wassermann (SD). Skrivelsen inkom den 24 
oktober och rör öppna förskolan i Årsta.  

Ärendet 
I skrivelsen beskriver Emelie Wassermann (SD) öppna förskolan i 
Årsta som en populär verksamhet för barn och föräldrar. Skribenten 
lyfter att för fem år sedan noterade miljöförvaltningen brister i 
ventilationen i öppna förskolans lokal. På grund av den bristfälliga 
ventilationen kan öppna förskolan i Årsta endast ta emot tio vuxna 
med barn till deras verksamhet.  

Utifrån denna bakgrund ställer skribenten följande frågor till 
förvaltningen: 

1. Begärdes det in kalkyler för att anpassa lokalerna i samband 
med miljöförvaltningens anmärkning för fem år sedan? Om 
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ja, varför genomfördes inte nödvändiga åtgärder? Om nej, 
när begärdes kalkylerna in?  

2. Har förvaltningen undersökt möjligheten med att införa ett 
digitalt kösystem för att motverka att vårdnadshavare ska 
behöva vända i dörren på grund av att maxantalet har 
uppnåtts?  

3. Finns det ett pågående arbete för att hitta en ersättningslokal 
för Årsta öppna förskolan under renoveringstiden?  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelning Social omsorg förebyggande 
och främjande.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen instämmer med skribenten om att öppna förskolan i 
Årsta är en välbesökt och populär verksamhet bland familjer. Nedan 
svarar förvaltningen på inkomna frågor:  

1. Begärdes det in kalkyler för att anpassa lokalerna i 
samband med miljöförvaltningens anmärkning för fem år 
sedan? Om ja, varför genomfördes inte nödvändiga 
åtgärder? Om nej, när begärdes kalkylerna in?  

Förvaltningen har haft regelbunden dialog med fastighetskontoret, 
sedan miljöförvaltningen inkom med sina anmärkningar 2019. Det 
uppdagades redan då att det fanns komplikationer kopplat till 
bygglovet, eftersom byggnaden som öppna förskolan verkar i 
saknade bygglov i detaljplanen.  

Förvaltningen beställde en utredning via fastighetskontoret för att ta 
fram ett kostnadsförslag för olika alternativa lösningar. Det 
preliminära kostnadsförslaget som fastighetskontoret framställde 
har ett krav på bygglov. Fastighetskontoret har gått vidare med en 
bygglovsansökan. Förvaltningen har inte tagit ställning till 
fastighetskontorets kostnadsförslag utan avvaktar 
fastighetskontorets svar på bygglovsansökan.   

2. Har förvaltningen undersökt möjligheten med att införa ett 
digitalt kösystem för att motverka att vårdnadshavare ska 
behöva vända i dörren på grund av att maxantalet har 
uppnåtts?  

Förvaltningen har för närvarande inget digitalt kösystem för att 
informera vårdnadshavare om att maxantal på öppna förskolan har 
uppnåtts. Öppna förskolan har ett Instagram-konto som uppdateras 
dagligen med information om verksamheten till vårdnadshavare. 
Förvaltningen tycker att förslaget om ett digitalt kösystem är 
positivt och kommer undersöka den frågan vidare.  
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3. Finns det ett pågående arbete för att hitta en 
ersättningslokal för Årsta öppna förskolan under 
renoveringstiden?  

Förvaltningen har löpande dialog med lokalenheten om lokaler i 
Årsta, men har inte gjort en formell beställning för att hitta en 
ersättningslokal för öppna förskolan i Årsta. Förvaltningen avvaktar 
fastighetskontorets kostnadsförslag för att kunna ta ställning till 
framtida beslut.    

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.  
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